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Susteren, 9 november 2018 
 

Notulen vergadering 7 november 2018 

 

Notulen van de openbare vergadering van de Dorpsraad (DR) Susteren, gehouden in OBS “De Springdonk” op woensdag 

7 november 2018. 
 

Aanwezig. (Zie bijlage 1) 

Van het bestuur:  John Schulpen, André Gerhards, Maria Gijzels, Peter Feijen en Ton Ory. 

Ondersteunende leden: Armand Gielen en Jac van de Winkel. 

Gasten: Susanne Frynts, Riny Ramackers en Gerrino Mulder. 
 

Afwezig.  

Ondersteunende leden: Jan Cremers, Jo Franken, Jan Baar, Pierre Wagemans en Clarence Pielaat 
  

1. Opening, mededelingen en vaststellen agenda. 

John Schulpen opent de openbare vergadering om 19:30 uur en heet iedereen welkom.  
 

A. Mededelingen. 

Ton Ory deelt mee dat Clarence Pielaat, Jo Franken, Jan Baar, Pierre Wagemans en Jan Cremers zijn afgemeld. 

John geeft aan dat, voordat de vergadering begint, vertegenwoordigers van Buitenschoolse Opvang (BSO) PLUK en 

kinderopvang MIK zichzelf komen introduceren. Daarna begint de reguliere vergadering. 
 

B. Vaststellen agenda. 

De toegestuurde agenda wordt vastgesteld en dient als leidraad voor de vergadering.  
 

2. Introductie kinderopvang Susteren. 

De mensen van MIK-kinderopvang willen de gelegenheid te baat nemen om eerstens zichzelf voor te stellen, kenbaar te 

maken wat hun doelstelling is en vernemen waarmee de Dorpsraad zich zoal bezighoudt. Susanne Frynts is locatiehoofd 

van de BSO, Riny Ramackers is medewerker van BSO PLUK aan de Beatrixlaan en Gerrino Mulder is adviseur aan MIK. 

Iedereen vertelt in het kort waar hij/zij mee bezig is tijdens een voorstelrondje. Susanne geeft aan dat de doelstelling van 

PLUK is om kennis te nemen van wat er zoal op de diverse terreinen in Susteren gebeurt en deze informatie op een of 

andere wijze terug te koppelen naar de kinderen. Vanuit de Dorpsraad wordt meegegeven waar men op focust. Daarbij 

komt, vanwege de betrokkenheid van de jeugd, het project Tunnelvisie van Armand Gielen naar voren en geeft Maria aan 

dat er een mogelijkheid bestaat om op locatie een orgel te bouwen. Als resultaat van deze introductie worden er diverse 

adressen uitgewisseld en geeft MIK aan dat de locatie PLUK aan de Beatrixlaan buiten BSO-uren openstaat voor 

buurtactiviteiten in de lokalen indien daar behoefte aan bestaat. Dit is interessant omdat Susteren wijk- en buurthuizen 

ontbeert. John bedankt Susanne, Riny en Gerrino voor de informatie en stelt voor de reguliere vergadering te starten. 
 

3. Notulen voorgaande vergaderingen. 

De notulen van 3 oktober 2018 worden doorgenomen. De notulen worden geaccordeerd en door John en Ton 

geparafeerd. 
 

4. Ingekomen en verzonden post/mails. 

De correspondentielijst (zie bijlage 3) vanaf 1 okt. t/m 5 nov. 2018 is toegestuurd. Op de lijst zijn geen verdere op- en 

aanmerkingen. 
 

5. Financiën. 

A. Financieel overzicht t/m 7 nov. 2018.  

In de afgelopen periode zijn slechts de kosten voor de bankrekening voldaan. 
 

6. Vergaderschema dec. 2018 en heel 2019. 

Het voorstel voor data in 2019 is abusievelijk niet verstuurd zodat ter vergadering de vaststelling wordt gedaan. 

De eerstvolgende vergadering vindt plaats op woensdag 12 december. 

In 2019 wordt primair op de eerste woensdag van de maand vergadert, tenzij er conflicten met die dagen zijn, zoals 

vakanties, feestdagen etc. De vergaderdata voor 2019 zijn vastgelegd op: 

Woensdag 9 jan., 6 feb., 13 mrt., 10 apr. 15 mei, 12 jun., 4 sept., 2 okt., 6 nov. en 4 dec. Het overzicht volgt per e-mail. 
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7. Gebiedsvisie Susteren Plus. 

A. Centrumplan. 

1) Stand van zaken. 

Er is geen verder nieuws over de voortgang van de Plint-bouwplannen. De bouwplicht bestaat nog steeds maar 

hoe die straks door Peters Beheer ingevuld gaat worden is onbekend. 
 

B. Werkgroep (WG) Verkeer: 

1) Verkeerscirculatie Willibrordusplein. 

De toezegging dat de locatie wordt aangepakt bestaat nog steeds. Het ontwerp voor de aanpassingen ligt 

klaar. Het gaat echter om de financiële dekking van de benodigde fondsen. 
 

2) Verbreding A-2, Buurtenplatform. 

a) Stand van zaken, incl. overleg 6 nov.; 

Pierre Wagemans en Ton zijn op 6 november bij het overleg geweest in het Multifunctioneel Centrum (MFC) 

te Berg a/d Maas. Het betrof slechts de voorstelling van de 3 “nieuwe” wethouders van Sittard, Stein en 

Susteren en een bijpraatsessie over de huidige stand van zaken. Na de introductie werd de z.g. “Wensenlijst” 

met de wethouders doorgenomen. Naast een aantal algemene zaken, zoals het Onderliggend Wegennet 

(OWN) het stokpaardje van de DR Susteren, zijn er een aantal gebied gebonden “wensen”, waaronder voor 

Susteren het meanderen van de Geleenbeek. Elke gebiedsvertegenwoordiger maakte nog eens helder aan 

de wethouders waar hun wens(en) betrekking op had(den). Op 22 nov. a.s. is er bestuurlijk overleg waar de 

wethouders eventueel geconfronteerd worden met beslissingen over dergelijke wensen. T.a.v. de 3 varianten 

voor het viaduct Gebroek was men in Holtum niet gelukkig. Rijkswaterstaat (RWS) gaat er vooralsnog vanuit 

dat het viaduct voor langzaam verkeer herbouwd wordt op de huidige locatie, terwijl Holtum’s wens was dat 

deze zuidelijk van het Tankstation het Anker gesitueerd zou worden. Die varianten zijn of technisch niet 

uitvoerbaar dan wel te prijzig.  
 

b) Voortgang. 

RWS gaf aan dat de ondertekening van het Tracé Besluit (TB) voorzien is voor de zomer van 2019, terwijl de 

startdatum 2022 en opleverdatum 2025/2027 blijven. 
 

3) Ontwikkelingen VDL/Nedcar. 

a) Stand van zaken; 

Er zijn geen nieuwe ontwikkelingen te melden. 
 

b) Voortgang. 

Er zijn geen nieuwe ontwikkelingen te melden. 
 

4) Mobiliteitsplan Provincie. 

Een nieuw Mobiliteitsplan is in ontwikkeling. Er zijn geen nieuwe ontwikkelingen te melden. 
 

8. Voortgang Armand’s “Tunnelvisie”. 

A. Stand van zaken (Stavaza). 

Op 22 oktober is er overleg geweest met de wethouders, Pustjens & Ruijten, Jan Cremers, Armand en Ton. Daarbij 

ging het om de bereidheid van financiële ondersteuning te peilen voor het “faceliften” van slechts de meest slechte 

tunnel, de Louerstunnel. Het benodigde budget voor deze tunnel ligt rond de € 25.000. Ondersteuning door fondsen 

ontbreekt helaas, maar de gemeente wil niet primair financieel aangesproken worden voor herstel van een tunnel die 

eigendom is van de provincie. De wethouders willen onderzoek doen naar de bereidheid van de provincie om een 

flinke portie van de benodigde gelden bij te dragen. Dhr. Pustjens wil tevens bij de scholenstichting Kindante 

aankloppen voor een financiële bijdrage. 
 

B. Voortgang. 

De wethouders komen voor het einde van het jaar met een conclusie over ondersteuning. 
 

9. Voortgang Ontwikkelingen Sociaal Domein. 

Peter Feijen wacht de ontwikkelingen rond het Sociaal Wijkteam af vanwege de uitspraken van Clarence Pielaat over de 

wijziging in het functioneren binnen het team. Hij stelt vast dat het team totnogtoe op basis van reactiviteit werkt i.p.v. 

activiteit. Peter wil bekijken of zich een zichtbare verandering voordoet voordat verdere actie wordt ondernomen. 
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10. Voortgang Burgerinitiatieven Duurzaamheid. 

A. Energiecoöperatie (EC). 

Jac van de Winkel geeft aan dat de werkgroep (WG) Zonnepanelen bij elkaar is geweest. Door het vertrek van enkele 

sleutelfiguren zijn er binnen de organisatie enkele vacatures ontstaan. Een potentiele nieuwe voorzitter heeft zich 

tijdens de WG-bijeenkomst kenbaar gemaakt. Zij is tevens als voorzitter van de EC aangekondigd. De benoeming zal 

zijn beslag krijgen tijdens de Algemene Ledenvergadering (ALV) van 12 nov. a.s. 
 

B. Voortgang. 

Jac vraagt zich af of er weinig tot geen aanmeldingen voor de ALV zijn binnengekomen. Dit vanwege de herhaalde 

oproep van Lens Goossen voor deze avond. Ton heeft zich opgegeven en hoopt die avond meer duidelijkheid omtrent 

de plannen voor de toekomst te ontvangen. Het ontbreekt z.i. aan goede communicatie en heldere plannen. 
 

11. Arboretum in de Mehre. 

Jan Baar is niet aanwezig maar heeft een voortgangsmail aan Ton gestuurd. Afgelopen zaterdag, 3 nov., is er door een 

groep buurtbewoners gewerkt rond de vijver, waarbij wilgen geknot zijn en onkruid verwijderd zodat er weer volop zicht 

op de vijver is. Verder worden er bloembollen op diverse plekken gepoot zodat er richting lente 2019 een kleurrijk geheel 

ontstaat. Voor begin 2019 bestaan er plannen voor boomaanplant.  
 

12. Things_to_Do_Lijst versie V29_10_03_2018 

Er zijn geen wijzigingen.  
 

13. Rondvraag. 

Jac vd Winkel: Jac vraagt waarom de z.g. “Smiley’s” langs de wegen geen metingen verrichten. De door de gemeente 

gebruikte versie bevat dergelijke mogelijkheden niet. Middels andere apparatuur kunnen verkeerstellingen en 

snelheidsmetingen verricht worden, waarmee het mogelijk is om vast te stellen hoeveel keer de max. snelheid wordt 

overtreden. Ook zijn er combinatiekasten die de snelheid aangeven en bij overtreding foto’s maken. Daar beschikt o.i. de 

gemeente niet over. 
 

Maria Gijzels: ergert zich dat de nutsbedrijven (o.a. Waterleiding) de straten opbreken en de wegen zodanig blokkeren 

dat de afvalreiniging niet bij de vuilcontainers kan om ze te legen. Er wordt wel een brief gepost waarin staat dat het 

water gedurende een bepaalde tijd wordt afgesloten, doch worden er geen regelingen getroffen door de aannemer om 

containers op plekken te zetten waar de vuilniswagen er wel bij kan. Voor veel ouderen op de A-B-C-straten en de 

Amelbergahof levert dit problemen op. Dat werd echter de afgelopen jaren goed gecoördineerd met de 

Bewonerscommissie (BC). Maar die worden in deze gevallen niet geïnformeerd. De plannen en informatie worden slecht 

gecommuniceerd. Ton neemt dit op met de gemeente om herhaling in de toekomst te omzeilen. 
 

André Gerhards: vraagt zich af wat de drijfveer is voor een aantal infrastructurele werken. Wegen die er z.i. nog perfect 

bij liggen worden om onnavolgbare redenen opgebroken en compleet vernieuwd. De IJsstraat was daar volgens hem een 

lichtend voorbeeld van. Hij wil graag weten op basis waarvan zulke werken worden aanbesteed en welke infra-plannen 

er zijn in Susteren, omdat hij het gevoel heeft dat het hier om nodeloze geldverspilling gaat. Ton & John kaarten dit aan 

tijdens het Bestuurlijk overleg met de wethouders op 6 dec. a.s. 
 

14. Sluiting. 

John sluit de vergadering met een dank voor ieders inbreng om 21:30 uur.  

De volgende vergadering vindt plaats in OBS de Springdonk op woensdag 12 december 2018 om 19:30 uur.  

Maria meldt zich voor die vergadering af. 
 

 

 

 

 

 

 

Bijlagen: 3 

1. Presentielijst vergadering 7 november 2018 

2. Agenda 7 november 2018 

3. Correspondentielijst 1 okt. t/m 5 nov. 2018. 


